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Agendapunt Titel Toezegging Portefeuill
ehouder

Deadli
ne

Stand van zaken

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
04-11-2020 5.b. 
Najaarsburap 
2020

AWZI Velsen Portefeuillehouder zal aan de VV 
melden als marge in de norm door 
RWS niet wordt geaccepteerd, dan is 
mogelijk extra krediet nodig.

J.B. Knapp 31-07-
2022

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
04-11-2020 5.g. 
Aquathermie

Lerende organisatie en 
leerstrategieën

Portefeuillehouder neemt het 
verzoek om vast te leggen hoe er 
met leerervaringen wordt omgegaan 
mee naar het college.

Meerdere Gewerkt wordt 
aan een notitie 
over hoe Rijnland 
in de transities 
aan de doelen 
samenwerkt met 
haar partners en 
om ‘tekst en taal’ 
te geven aan de 
‘lerende 
organisatie’ en 
leerstrategieën. 
Uitvoering in 
samenspraak met 
SAD.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
10-11-2021 4.a. 
Najaarsburap 
2021

Uitbreiding vrijgeven 
informatie zuiveringen

De heer Klok vindt het een goed 
voorstel van de portefeuillehouder 
om toe te voegen welke zuiveringen 
niet voldoen en waarom (zie uitleg 
portefeuillehouder Knapp). Die uitleg 
zou dan ook in het vervolg in andere 
stukken en verslagen moeten 
worden opgenomen ten behoeve van 
de commissie en VV. 
Portefeuillehouder Knapp is van 
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harte bereid het verzoek van de heer 
Klok in te willigen en zal meer 
informatie geven in de toekomst 
over de zuiveringen.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
10-11-2021 4.b. 
MJP 2022-2025 
en 
Programmabegro
ting 2022

Informeren VV over 
beheersmaatregelen 
Haarlem Waarderpolder 
(onderhoudsspeerplan)

Opmerking mevrouw Corbey: binnen 
één jaar is er twee/drie jaar 
vertraging opgelopen terwijl in de 
zomer van 2020 tijdens een extra 
vergadering nog werd aangedrongen 
op snelle afspraken omdat de 
situatie onhoudbaar werd genoemd. 
Welke beheersmaatregelen zijn nu 
nodig om de onhoudbare situatie 
aanvaardbaar te houden? Wat zijn 
de kosten en waar staan die in de 
begroting en wat moet er gebeuren? 
De fractie A&B (de heer Blijleven) 
sluit zich aan bij de Fractie 
Waterdemocraten met betrekking tot 
het project Haarlem Waarderpolder. 
Welke kosten zijn gemoeid met de 
vertraging en hoe verhouden deze 
zich tot voorlopige ramingen? De 
heer Knapp antwoord als volgt: 
vanaf het begin was de urgentie 
evident en dat uitstel kan leiden tot 
extra correctief onderhoud en 
kosten. Het is terecht dat de VV het 
college hierover kritisch bevraagt. In 
een onderhoudsspeerplan worden 
beheersmaatregelen opgenomen en 
de portefeuillehouder zegt toe de 
commissie te zijner tijd hierover te 
informeren.

J.B. Knapp
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VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
10-11-2021 4.b. 
MJP 2022-2025 
en 
Programmabegro
ting 2022

BOB-traject 
duurzaamheid/circulaire 
economie

De heer Klok is zeer te spreken over 
de duidelijkheid en leesbaarheid van 
het MJP. Wanneer is het 
geactualiseerde 
uitvoeringsprogramma 
duurzaamheid/circulaire economie 
gereed en kan er al iets worden 
gezegd over de inhoud? 
Portefeuillehouder Fierens zegt dat 
voor wat betreft de 
duurzaamheid/circulaire economie 
het BOB-traject is doorlopen aan de 
hand van het stofstromen-onderzoek 
waar 15 grote projecten uit zijn 
voortgekomen die de VV met 
prioriteit wil uitvoeren. In de VV van 
februari 2022 zal hierover een 
voorstel worden geagendeerd: dan 
kan aan de hand van de 
kaderstelling van de VV worden 
gediscussieerd over nadere 
precisering en prioritering. 
Uiteindelijk zullen er 7 tot 8 
projecten overblijven.

T.O. 
Fierens

31-03-
2022

Afgehandeld. 
Besproken en 
behandeld in cie. 
W&W op 19 
januari 2022.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
10-11-2021 4.c. 
Kredieten bij MJP 
2022-2025 en 
Programmabegro
ting 2022

VV informeren over 
noodstroomaggregaat 
Meerzicht (financiën) na 
overleg betrokken 
partijen

De heer Revet heeft een vraag over 
het noodstroomaggregaat in 
Meerzicht. Is overwogen deze onder 
te brengen in de 
calamiteitenorganisatie als mobiele 
unit? Als dit inderdaad is overwogen, 
waarom is dit niet meegenomen? Als 
het niet is overwogen, is de 
portefeuillehouder daartoe alsnog 
bereid? Portefeuillehouder Knapp 

J.B. Knapp
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zegt dat Rijnland altijd uitgaat van 
het adagium dat voorkomen beter is 
dan genezen. Vandaar dat deze 
maatregel wordt voorgesteld. Er is 
overwogen om een mobiel aggregaat 
aan te schaffen, maar aanrijdtijd in 
combinatie met installatietijd vergen 
dermate veel tijd dat het voordeel 
verdampt. Het krediet wordt 
aangevraagd omdat het aggregaat 
moet worden geplaatst in het 
werkgebied van Rijnland, maar er 
wordt wel overlegd met de twee 
andere waterschappen en 
gemeenten over een bijdrage. Het 
genoemde bedrag is voor het totaal 
van de vier partners. De 
portefeuillehouder zal de VV 
informeren over de uitkomsten van 
het overleg.

VV - commissie 
Waterveiligheid 
en Waterketen 
10-11-2021 5.a. 
VV TKN-memo 
Haarlem 
Waarderpolder

Informeren VV over 
stand van zaken en het 
vervolg

De portefeuillehouder zal het 
ontwikkelde format voor de 
rapportage over grote en complexe 
projecten benutten om de VV 
uitgebreid te informeren over de 
stand van zaken en het vervolg (mei 
2022), maar de portefeuillehouder 
wil de VV in januari uitgebreid 
informeren gezien de grote 
informatiebehoefte. 
Portefeuillehouder Knapp zegt toe de 
aanbestedingscriteria mee nemen in 
de rapportage in januari.

J.B. Knapp 07-02-
2022


